
 

Loppa kommune 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Loppa formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen Øksfjord 
Dato: 28.04.2022 
Tid: 13:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Stein Erland Thomassen Leder AP 
Maria Sotkajærvi Medlem AP 
Gøril Rydheim Henriksen Medlem AP 
Cato Kristiansen Medlem SV 
   

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Sæther Medlem H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ingvi Luthersson Ståle Sæther H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil-Johan Olsen 
Remi Nilsen 
Silje Johansen  
Camilla Hansen 
Ann-Kathrine Holst-Olsen 

Konsulent 
Kommunedirektør 
Konstituert tekniskleder 
Økonomisjef  
Personalrådgiver 

 



Saksnr Innhold Lukket 

PS 2022/11 Merknad til innkalling  

PS 2022/12 Merknad til saksliste  

PS 2022/13 Forslag fra Andsnes velforening - Opprette signalanløp til 
Andsnes (Seglvik) fredager og søndager fra mai til august 

 

PS 2022/14 Loppa sameforening søker tilskudd til etablering av 
garraduodjiverksted i Bergsfjord 

 

PS 2022/15 Frakkfjord bygdelag søker om midler fra bolystfondet  

PS 2022/16 Aggregat til ventilasjonsanlegg på Helsesenteret  

PS 2022/17 Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter  

RS 2022/5 Orientering/Eventuelt  
 
  



PS 2022/11 Merknad til innkalling 

 
 
Ingen merknader. 
 
 
 
 
 

PS 2022/12 Merknad til saksliste

 
Ordfører: Administrasjon ber om at sak PS 2022/13 trekkes.  
 
Gøril Rydheim Henriksen (AP): Bokmerkene i møteinnkallingen er veldig rotete.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Hvordan ligger kommunen an med ansettelsene?  
 
Ingvi Luthersson (H): Hvordan ligger kommunen an på IT-avdelingen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/13 Forslag fra Andsnes velforening - Opprette signalanløp til Andsnes 
(Seglvik) fredager og søndager fra mai til august 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Formannskapet ser behovet for et signalanløp med Loppa Expressen til Andsnes (Seglvik) 
mellom mai og august i 2022. Anløpet kan skje enten torsdag eller fredag morgen, i tillegg 
til et anløp på søndager. Forslaget sendes videre til Troms og Finnmark fylkeskommune.  

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     

Formannskapet trekker saken.  
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
 
Ordfører: Administrasjon ønske å trekke sak PS 2022/13 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/14 Loppa sameforening søker tilskudd til etablering av 
garraduodjiverksted i Bergsfjord 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa sameforening innvilges tilskudd på 60 000kr til etablering av garraduodjiverksted i 
Bergsfjord i Loppa kommune.  

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     

Loppa sameforening bevilges tilskudd på 60 000kr til etablering av garraduodjiverksted i 
Bergsfjord i Loppa kommune.  

  

  
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
  
 

Behandling i  Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 



PS 2022/15 Frakkfjord bygdelag søker om midler fra bolystfondet 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Frakkfjord bygdelag innvilges tilskudd på 250 000kr fra bolystfondet til utbedring og 
reparasjon av kommunal vei på Skavnakk. Tilskuddet finansieres ved bruk av bolystfondet. 

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     
 
Forslag til nytt vedtak fra Loppa AP: 
Søknaden avslås. Utbedring av kommunal vei må tas inn i kommunens vedlikeholdsplan 
for kommunale veier. I tillegg er kostnadene til utbedringen planlagt over 3 år. I 2021 ble 
det bevilget 50 000 av bolystfondet, i 2022 søkes det om 250 000, og i 2023 skal det søkes 
om 108 000. Til sammen vil det da bevilget kr. 408 000, noe som er langt over 
maksgrensen for støtte fra bolystfondet.  
 
 
Forslag fra Loppa AP ENSTEMMIG VEDTATT.   
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
Cato Kristiansen (SV): Vi i SV kommer til å stemme imot dette, fordi dette er en 
kommunalvei, og vi syns det er feil å bevilge fra bolystfondet. 
 
Ingvi Luthersson (H): Støtter Cato Kristiansen (SV) i det han sier. 
 
Maria Sotkajærvi (AP): Vi i AP er også enig i det dere sier. Loppa AP har et nytt forslag til 
vedtak.  
 
Gøril Rydheim Henriksen (AP): Var denne veien i prioriteringslista? 
 
Ordfører: Nei den var ikke med i prioriteringslista.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/16 Aggregat til ventilasjonsanlegg på Helsesenteret 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 

 

 

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     

 
Loppa kommune vedtar å bevilge 279 300 kr til nytt aggregat til ventilasjonsanlegg på 
Øksfjord Helsesenter, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009. 
 
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i  Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PS 2022/17 Isvannsaggregat til kjølerom Helsesenter 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
 

Vedtak i Loppa formannskap - 28.04.2022     

Loppa kommune vedtar å bevilge 195 000 kr til nytt isvannsaggregat til kjølerommene på 
Helsesenteret, finansieres av fritt disposisjonsfond 2565009.  
 
 
ENSTEMMIG VEDTATT.  
 
 

Behandling i Loppa formannskap- 28.04.2022     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



RS 2022/5 Orientering/Eventuelt 

 
 
Ordfører: Kan administrasjon orientere formannskapet om stillingene?  
 
Administrasjon: Vi har utfordringer med å rekruttere folk. Den som ble tilbud IT-
stillingen takket nei til stillingen.  
 
Maria Sotkajærvi (AP): Hvordan er bemanningen innen helse? 
 
Administrasjon. Vi har noen som tar utdanning, som vil være ferdig innen 1-2 år. Vi har 
tilbud på utdanningsplan for de som kommer og er ufaglært.  
 
Cato Kristiansen (SV): Er alle stillingene satt på teknisk? 
 
Administrasjon: Nei ikke alle stillingene på teknisk er satt, vi holder på å rekruttere noen 
nye.  
 
Ordfører: Hvordan er det på økonomi?  
 
Administrasjon: Kort om 2021, i 2021 var det negativ driftsresultat, store avvik på 
enkelte områder. Vi kommer med revidert budsjettplan i juni.   
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